
 

 

 

Referat Komitèmøte, LK 
 
Sted  : Bardufosstun 

Tid for møtet : 26.02.13, klokken 18.00 – 20.00  

  

Møtereferent : Sveinung 

Tilstede : Sveinung Karlsen (SK), Jan-Tore Eriksen (JTE), Anne Myhr (AM) og , Hogne 

Eidissen (HE) 

 

Ikke til stede : Øystein Ånesen (ØÅ)  

Dessuten møtte :  

 

    

 

 

Sak Aktivitet Ansv./frist 

   

1. Referat fra LK-møte 17.12.12: 
 

Sendt ut på forhånd  -  ingen merknader.   

 

 

 

 

 

2. Regnskap 2012: 

 

Dette var sendt ut på forhånd.  Rapporten viser et overskudd for LK i 2012, på kr 

201 479,29.  Dette vitner om en meget sunn økonomi, og gir rom for en fortsatt god 

satsing de kommende sesongene. 

 

 

 

 

 

 

SK 

 

 

3. Erfaringer hittil i sesongen: 

 

Yngre løpere på tvers av sonene 

Som tidligere år, var dette primært et problem før jul / de første rennene, hvor løpere (og 

trenere /foreldre) ønsker å gå renn.  LK retter en forespørsel til NSF, for å sjekke ut 

muligheten til at et av førjulsrennene i Midt-Troms åpnes opp for alle løpere fra 8 år og 

oppover i kretsen. 

 

Reiser nasjonale renn 

Ifølge de som har vært hovedledere på rennene hittil i sesongen, har dette i all hovedsak 

fungert greit.  Noen mindre forhold som vi tar med oss videre for de kommende 

sesongene.  Vi har en stødig gjeng med ledere, som sørger for et meget godt opplegg for 

våre løpere. 

 

 

 

 

 

 

 

 

JTE 

4. Forberedelse til tinget 

 

Vi gikk gjennom utkast til årsberetning for LK.  Denne bearbeides videre av Sveinung, 

før ny behandling i LK-møte i april. 

 

 

 

 

 

SK 

5. Vedr. juniorsatsingen i kretsen: 

 

Det ble diskutert hvorvidt dette fungerer i samsvar med innspill / vedtak på fagmøtet 

våren og høsten 2012. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Det ble besluttet at det i forbindelse med KM del II i Bardu, innkalles til et møte for å 

evaluere opplegget, med følgende deltakere: 

- NTG 

- NNS 

- Adm.sjef 

- Andreas Hansen, Ankenes (hovedleder på to renn i vinter) 

- LK ved Anne og Øystein 

 

Anne kaller inn til møtet. 

 

Det lages et referat, som danner grunnlag for videre diskusjon i LK-møte i april. 

 

 

 

 

 

 

AM og ØÅ 

6. Oppfølging saker i hht. årshjulet: 

 

Samlingsplanen for sesongen 2013 / -14 begynner å ta form.  Jan Tore jobber videre 

med denne før behandling på neste møte  -  bør legges ut i løpet av april. 

 

Mtp senioropplegg neste sesong, så vil dette i noen grad avhenge av opplegget til Team 

Nord-Norge.  Øystein bør dog avklare hvorvidt Kristian er aktuell kandidat til å fortsette 

med Kretslag senior 

 

Terminlistearbeidet kan nå komme i gang, i og med at forbundet er kommet med 

skjelettet.  Jan Tore tar tak i dette, og presenterer et opplegg på neste møte. 

 

 

 

 

JTE 

 

 

 

ØÅ 

 

 

JTE 

 

 

7. Eventuelt 

 

Ingen andre saker til behandling 

 

Neste møte avvikles i uke 15 eller 16  -  telefon- eller fysisk avhengig av saksmengden. 

 

 

 

 


